
Vážení spoluobčané, 
blíží se konec roku, vánoční přípravy vrcholí a všichni se těšíme na poklidné prožití Štědrého dne v kruhu 
svých blízkých, připravujeme Silvestrovskou oslavu a budeme si přát, aby ten příští rok byl lepší než ten, 
se kterým se právě loučíme.  

Rok 2016 se z pohledu rozvoje města zaměřil na projektovou přípravu.  

Byla vypracována architektonická studie na revitalizaci veřejných ploch v Lubech. Představení studie bylo 
spojeno s besedou a následnou výstavou, doplněnou o anketu, ve které se občané měli možnost vyjádřit 
k dalším potřebám v řešeném území. Bude následovat vypracování projektové dokumentace k územnímu 
a stavebnímu řízení, aby bylo možné koncem roku 2017 požádat o dotaci Ministerstvo pro místní rozvoj 
z programu Podpora bydlení – regenerace panelových sídlišť. 

Další technicko-ekonomická studie byla zpracována na rozšíření vodovodu a kanalizace v Lubech. 
Vzhledem k celkovému rozsahu celé studie se zastupitelstvo soustředilo na nejvíce problémové lokality tj. 
Růžový Vrch a ulici Tovární (od starých paneláků k Nesvadbům). Studie byla předložena společnosti 
Chevak Cheb, a.s., zda by bylo možné spolufinancování této náročné investice do vodohospodářské 
infrastruktury. Společnost Chevak provedla analýzu a porovnávala ji s výhledovým cílem společnosti. 
Z tohoto vyplynula možnost spolupráce za následujících podmínek – město Luby nechá zpracovat 
projektovou dokumentaci pro územní a stavební řízení. Společnost Chevak by následně zažádala o dotaci 
na tento projekt s tím, že v dotaci je možné získat max. 63,75 % z celkových uznatelných nákladů, 
společnost Chevak by dále poskytla cca 7900 Kč za každého nově napojeného občana a zbytek nákladů by 
financovalo město Luby na základě smlouvy o poskytnutí vyrovnávací platby za závazek veřejné služby. 
Zastupitelstvo prozatím smlouvu se společností Chevak neodsouhlasilo, nicméně dalo souhlas ke 
zpracování projektové dokumentace, která je nezbytná pro žádost o dotaci, ať již by investorem bylo město 
či společnost Chevak a.s..  

Dle schváleného záměru bylo vypsáno výběrové řízení na zpracování projektu na využití dolní školy na 
projekt: „Regionální muzeum hudebních nástrojů a houslařských tradic, společenské centrum 
českoněmeckých aktivit“. Připomínám, že kromě stávající jídelny, by se v budově měla zachovat jedna 
třída pro pracovní vyučování, dále by v objektu vzniklo informační středisko, nově by se vybudovalo 
chybějící muzeum hudebních nástrojů a současně by se zde vytvořilo zázemí pro setkávání seniorů 
i mládeže, zařízení by sloužilo také k přeshraničním aktivitám. V prvním výběrovém řízení došly dvě 
nabídky, z nichž jedna nebyla kompletní – nebylo tedy z čeho porovnávat ceny a vítěz nebyl vybrán. Druhé 
výběrové řízení skončilo 30. 11. 2016. Po otevření obálek dojde k hodnocení a výběru projektanta. 

Zastupitelstvo města odsouhlasilo odkoupení stavby bývalého hotelu Skleník - majitel stavbu nabídl 
k odkoupení za 500 000,- Kč. Při následném jednání se podařilo cenu snížit na 300 000,- Kč. (Pokud by 
město daný pozemek vlastnilo a mohlo s ním disponovat, mohlo by v této lokalitě dojít k parkovým 
úpravám, mohlo by vzniknout např. nové parkoviště s veřejným WC.) Ve chvíli, kdy však mělo dojít 
k podpisu smlouvy, majitel stavby své rozhodnutí odložil s odůvodněním, že má investora, který by chtěl 
budovu renovovat a zřídit v ní jídelnu.  
V roce 2016 se podařilo dokončit opravy chodníčků kolem mateřské školky, byly provedeny opravy cest 
a chodníků v majetku města Luby v hodnotě 1 mil. Kč, vznikla dvě nová dětská hřiště, budova městského 
úřadu dostala nová okna, buduje se rozšíření kamerového systému, doopravily se slíbené vjezdy v ulici 
Petra Bezruče, v ulici Sokolovská se rozšířilo veřejné osvětlení. 
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V letošním roce byla podepsána Smlouva o partnerství s Bavorskou obcí 
Bubenreuth. Ačkoli obyvatelé Bubenreuthu nesídlí hned za hranicemi, tak 
jako Erlbaští, se kterými se spolupráce osvědčila, doufám, že společná 
minulost a tradice spojená s výrobou strunných hudebních nástrojů, nás 
dovede k plnohodnotné družbě obou obcí na poli kulturním, společenském 
i sportovním. 
Plány do roku 2017 jsou jasné – uvádět v život výše uvedené projekty. 

Závěrem bych chtěla touto cestou opět poděkovat všem školským 
zařízením, jednotce dobrovolných hasičů, zájmovým organizacím 
i jedincům, zkrátka všem, kteří naše město v roce 2016 reprezentovali 
svými výkony, ať již na poli sportovním, společenském, kulturním, 
pracovním, studentském, nebo jiném. Chtěla bych poděkovat všem, kteří 
pro město nezištně pracovali, něčím je vylepšili, zkrášlili.  

Přeji Vám krásné Vánoce a šťastný nový rok! 

Ing. Anita Černíková, starostka města Luby 

 

Jak Bubenreuth k Schönbachu přišel (a naopak) 
V sobotu 5. listopadu 2016 byla v lubském kulturním domě podepsána smlouva o partnerství mezi městem 
Luby a obcí Bubenreuthu. Otevřela se tak nová etapa pro další spolupráci na všech úrovních – obec, kultura, 
sport, školy atd.  
Že se v Bubenreuthu po válce usídlili převážně sudetští Němci z tehdejšího Schönbachu je známé, 
Bubenreuth se stal jejich novým domovem. Jak ale došlo k tomu, že právě Bubenreuth? 
Na základě Postupimské dohody ze dne 2.8.1945 bylo rozhodnuto o vystěhování sudetských Němců a došlo 
tak k obrovskému přesunu obyvatelstva do Německa. Již relativně brzy na tuto skutečnost reagovala 
tehdejší bavorská vláda, která pochopila, že vysídlenci přináší i obrovský průmyslový potenciál, který by 
pomohl tehdy spíše zemědělskému regionu. Jejich snahou tak bylo ponechat tyto skupiny pohromadě. 
Transporty s lubskými výrobci hudebních nástrojů nasměrovali do prostoru města Erlangen, což se ale ne 
vždy podařilo. Dalším místem byl Garmisch-Partenkirchen a Mittenwald, dále Hessensko – zde město 
Nauheim a okres Groß Gerau. Byli tak lubští i přes snahy Bavorska rozptýleni po Německu. Sami ale cítili 
potřebu být spolu, byli na sobě totiž závislí – výrobci nástrojů, výrobci součástek, dodavatelé dřeva, 
obchodníci. Navzájem se potřebovali. 
Státní orgány si zprvu také nebyli jisti, kam lubské soustředit; buď Mittenwald, kde už houslařství mělo 
svou pozici, nebo okres Erlangen. Ten nakonec dostal přednost. Dopisem ze dne 31.10.1945 z Bavorského 
státního ministerstva pro hospodářství byl pan Fred Wilfer (od roku 1952 firma Framus Bubenreuth) 
pověřen ve spolupráci s hejtmanem Erlangenu Dr. Hahnem vytvořit koncept centrálního dosídlení. Vše 
nebylo tak jednoduché, názory různé, čas ubíhal. 
Později, v roce 1947, se pokusila skupina lubských z Garmisch-Partenkirchenu a Mittenwaldu, 
podporována státním sekretářem pro vysídlence, dosáhnout centrálního osídlení v tomto území. Tyto snahy 
ale skončily na odporu Mittenwaldských, kteří se vyslovili proti přijetí lubských výrobců hudebních 
nástrojů. Krajský úřad v Erlangenu ale stále nevzdával myšlenku na přijetí lubských, nabídl jim přechodně 
i místa ve volném pracovním táboru v Möhrendorfu (vesnice vedle Bubenreuthu). 
V roce 1948 se nově zvolený hejtman Willy Hönnekopp (později čestný občan obce Bubenreuth) 

vehementně zastal o to, aby se lubští ve zdejším regionu usadili. Dne 04.10.1948 nakonec okresní 
shromáždění schválilo rozhodnutí na zajištění dosídlení. 
Následovalo plánování na výstavbu sídliště pro ca. 2000 osob. Původně byla opět vybrána vesnice 
Möhrendorf. Projekt byl ale těžko realizovatelný a nakonec vše skončilo na odporu místních. 
Po tomto nezdaru se sešli hejtman Hönnekopp a pan Josef Höfner, kteří spolu velice úzce spolupracovali, 
se starostou obce Bubenreuth, Hansem Paulusem. Po jeho jednání s obecními zastupiteli tak byl 3. října 
1949 přijat všemi hlasy návrh na přijetí lubských houslařů a dán souhlas s výstavbou sídliště. 
Pro výstavbu potřebné pozemky, ca. 1 km jižně od obce, dal Hans Paulus k dispozici, a to 40 000 m2 svého 
pozemku (0,70 DM/m2). Další majitelé pozemků, vesměs zemědělci, přidali další potřebné plochy. 
A tak mohl být dne 20. října 1949 za účasti mnoha čestných hostů položen základní kámen k výstavbě sídliště. 

Starosta Bubenreuthu Norbert 

Stumpf a starostka Lubů Ing. Anita 

Černíková 
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První stavební část obsahovala 5 dvoupatrových domů, výstavbu studny, provizorní čističku a budovu 
s transformátorem, to vše bylo nutné pro realizaci stavby. Koncem prosince téhož roku (!) bylo předáno a obydleno 
50 bytů. V roce 1950 byla započata druhá etapa výstavby se 120 byty. Třetí etapa v roce 1951 přidala dalších 112, 
čtvrtá etapa 1952 96 bytů, a pátá etapa mezi lety 1955 až 1957 dalších 110 bytů. 
Stavitelem většiny staveb (562 bytů) byla Nadace sv. Josefa v Bamberku, náklady činily kolem 9 milionů marek 
(DM). Financování probíhalo z větší části ze státních stavebních úvěrů, hypotékami, půjčkami z krajských zdrojů 
a vlastními prostředky obce Bubenreuth. 
V dalších letech pokračovala výstavba již pomalejším tempem, zřizovateli byla obec a také různé soukromé stavební 
společnosti, nadace či soukromé osoby. Od roku 1949 do roku 1963 tak bylo v Bubenreuthu postaveno 636 bytových 
jednotek. 

Řemeslo a průmysl změnily Bubenreuth 

Výstavbou bytů pro ca. 1600 lubských občanů, výrobců hudebních nástrojů, se začala měnit struktura obce. Po totální 
ztrátě svých majetků v Sudetech začali v novém prostředí. Měli bydlení a mohli opět pokračovat v řemesle, které 
uměli a ve kterém měli dobré jméno. Během několika let svou pílí dosáhli uznáníhodného rozvoje. Bubenreuth se 
brzy stal důležitým a světově známým centrem ve výrobě hudebních nástrojů. Po deseti letech (od 1949 do 1959) 
vzrostl průmysl ze 42 % na 78 %, zemědělství naopak postihl pokles z 34 % na pouhá 4 %. 
Rozhodnutí Bubenreuthských zastupitelů bylo tehdy odvážné. Obec, která v roce 1949 měla 695 obyvatel, přijala 
1600 vysídlenců z tehdejšího Schönbachu.  Jak se ukázalo, bylo to správné rozhodnutí. 
Bubenreuth má dnes ca. 4500 obyvatel. 

Z knihy „Historie vesnice Bubenreuth 1243 – 1993“ volně zpracoval Jan Kreuzinger  

 

Smlouva o partnerství mezi Luby a Bubenreuthem 
V sobotu 5. listopadu 2016 byla podepsána smlouva o partnerství. Při této příležitosti přiblížil své 

zkušenosti s obcí Bubenreuth pan Jan Holiš – firma Akord Kvint. S jeho souhlasem otiskujeme. 

Vážená paní starostko, pane starosto, vážení zastupitelé a hosté, 
jmenuji se Jan Holiš a vedle mě stojí můj brácha Petr. Oba pracujeme ve společnosti Akord Kvint, kterou 
zde v Lubech spoluzaložil náš otec Ing. Josef Holiš. Pozvání paní starostky, za které děkujeme, původně 
logicky mířilo právě na něj. Otec je však na dlouhodobě plánované cestě v zahraničí a k jeho lítosti se 
dnešního slavnostního setkání nemůže zúčastnit. Rád by totiž osobně vyjádřil a sdílel potěšení nad tím, že 
se zde smlouvou stvrzuje partnerství měst Luby a Bubenreuth, partnerství, které na úrovni podniků 
a osobních přátelství naše rodina a firma praktikuje již 25 let. Přestože jsme malá společnost 
a spolupracujeme s partnery stejné velikosti, uskutečnili jsme obchody v Bubenreuthu a jeho okolí již za 
více jak 4 miliony EUR.  
Otec často vypráví historku, jak se ještě před Sametovou revolucí někdy v roce 1988 na zpáteční cestě 
z veletrhu v Hannoveru rozhodli společně s Oldřichem Holým zastavit v Bubenreuthu. Zaparkovali 
socialistickou Škodu 120 před obchodem s potravinami a chtěli se trochu porozhlédnout, když je zastavila 
stařenka s dotazem, zda jsou z Čech. „A ze Schönbachu?“, zeptala se. „Počkejte chvíli“, řekla a donesla 
plné tašky dobrot, které u nás v té době nebyly k dostání, se slovy: „A pozdravujte Egerland!“. První setkání 
našeho otce s oblastí Bubenreuthu (vesnic a městeček jako jsou Möhrendorf, Baiersdorf, Hagenau, 
Effeltrich a dalších) bylo tedy i přes všechny turbulence historie vlídné. Vlídné bylo přijetí i našimi 
obchodními partnery po revoluci. Mnoho jsme se od nich naučili, ale několikrát jsme jimi byli upozorněni, 
že se tak dělo a děje i naopak. Nyní jezdíme do Bubenreuthu minimálně 20krát ročně a cítíme se zde jako 
doma, jako mezi svými. Hrdě se hlásíme k tomu, že díky evropskému projektu zde může existovat 
Schönbach 21. století, který sice není na jednom místě, ale jeho smysl trvá. Pro nás s bratrem je to obzvláště 
důležité. Máme totiž české i německé předky. Náš pradědeček byl houslařem, který vyráběl nástroje také 
pro pana Baštu - jednoho z největších českých obchodníků s hudebními nástroji ve starém Schönbachu. 
V budově, kterou nechal pro svou firmu vystavět, dnes Akord Kvint sídlí. 
Nicméně žít jen z nostalgie k minulosti není dobré. Luby leží na pomezí, což je nebezpečné v dobách zlých, 
ale přínosné v dobách dobrých. Za hlavní pozitivum života na pomezí (a za takový život pokládám 
i Schönbach 21. století, který existuje na dvou místech) vidím možnost obohacovat se nahlédnutím pozice 
toho druhého, jiného. Jak vidno, Evropa se může dít tady a teď, i na maloměstě a nikoli někde v Bruselu, 
jak je nám neustále podsouváno.  



Lubský zpravodaj prosinec 2016 strana 4 

Přesto bych na závěr chtěl apelovat na jednu věc. Trochu se obávám toho, že až postupně odejdou naši 
starší blízcí, kteří ještě umí německy, bude stále obtížnější se vůbec dorozumět. Za sebe si tedy ukládám 
jeden malý/velký úkol, totiž zlepšit svou němčinu!  
Pokud si každý splníme nějaký takový svůj malý úkol, nemám o partnerství mezi našimi městy obavu. 
Myslím si, že to za to stojí! 
Za naši firmu i rodinu nám všem přejeme, aby se naše partnerství dále rozvíjelo, a to v různých oblastech, 
nikoli jen v houslařství, a nezůstalo tak pouze na papíře.  
 

První „Vánoční jarmark“ v mateřské škole 
Rozhodly jsme se, před blížícím se prvním adventním svátkem, uspořádat v mateřské škole první „Vánoční 
jarmark“. Každý, kdo měl chuť, mohl vyrobit nějakou maličkost, která by zpestřila vánoční čas či udělala 
radost někomu jinému. Byly jsme velmi mile překvapeny, kolik se nashromáždilo nádherných výrobků. 
Rády bychom touto cestou poděkovaly všem maminkám, babičkám, tatínkům, dědečkům, ale i všem 
ostatním, kteří si v dnešní uspěchané době udělali 
čas a přispěli do „Vánočního jarmarku“ nějakým 
svým, větším či menším, výrobkem. Ve dnech 
24. a 25. listopadu si mohl každý všechny výrobky 
prohlédnout a za symbolickou cenu zakoupit. 
Utržené peníze věnujeme dětem v MŠ na oslavu 
MDD. 
Chtěly bychom ještě jednou poděkovat všem, kteří 
se jarmarku zúčastnili, jak výrobou dárečku nebo 
jeho zakoupením. A v neposlední řadě patří dík paní 
ředitelce a paním učitelkám MŠ za to, že s námi „do 
toho šly“. 

Lenka Kuchtová, Tereza Horáková 

a ostatní maminky ze třídy Kytiček 

 

Starostové města Luby a obce Erlbach zvou občany na 

17. Vánoční setkání u stromku 
 

Přijďte v sobotu 17. prosince 
mezi 14.00 a 17.00 hodinou 

na náměstí před radnicí 

Bude vám nabídnuto tradiční české vánoční pečivo, svařené víno, horká medovina, 
grog a čaj na zahřátí, klobásy a další dobroty. 

Setkání se opět zúčastní i obec Erlbach, která nabídne německé vánoční pečivo, 
svařené víno a jiné pochoutky. 

Jako již tradičně nebude chybět obří štola od obce Erlbach. Nenechte si tuto podívanou 
ujít a přijďte ochutnat! 

Při této příležitosti si můžete koupit jmelí a další vánoční zboží. 

Vánoční setkání zahájí sbor Luběnka, dětský pěvecký sbor a Erlbašští trubači. 
 

 
 

Redakce Lubského zpravodaje přeje 

všem našim čtenářům hezké prožití svátků vánočních 

a vše nejlepší do nového roku 2017 
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Společenská kronika 
V měsíci prosinci 2016 oslaví 
významné životní výročí tito občané 
města Luby:  

Bednářová Marie 
Jung Pavel 
Riedl Siegbert 
Salajová Veronika 
Mikita Štefan 
Kleinová Jiřina 
Mikyta Michal 
Hanousková Marie 
Bednář Josef 
Šafaříková Marie 
Mlčochová Zdenka 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 

 

Svatý Martin v novém kabátě 
I letos jsme v naší mateřské škole přivítali svatého 
Martina. Tentokrát tak trochu jinak. Nejprve jsme se 
s rodiči, dětmi a učitelkami sešli v naší třídě Hvězdi-
ček. Přišla se na nás podívat i paní starostka. Rozsvítily 
jsme všechny lampičky a lucerničky, které jsme si vy-
robily nebo koupily. Udělali jsme si ve třídě přítmí 
a pustili jsme si na interaktivní tabuli prezentaci ob-
rázků svatého Martina podle knihy Legenda o svatém 
Martinovi, ze které nám předčítala příběh paní ředi-
telka L. Veselá. Rodičům jsme pak zazpívaly dvě pís-
ničky, které s námi nacvičily paní učitelky ze třídy Ky-
tiček a Hvězdiček. Po našem vystoupení následoval 
„lampičkový“ průvod a hledání pokladu. Kdo se nebál 
a došel až k pokladu, našel v něm omalovánky, 
bonbóny, rolničky a Svatomartinské rohlíčky. 
Chtěly bychom poděkovat paní P. Vyhlídalové za 
chutné rohlíčky a panu M. Plíhalovi ml. za krásné rol-
ničky. Fotografie z celé akce najdete na našich inter-
netových stránkách. 

Děti ze třídy Hvězdiček, MŠ v Lubech 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 
 

Inzerce 

KADEŘNICTVÍ 
KATKA 

opět v provozu 
Tel. 777 045 903 

Facebook : kadeřnictví KATKA 

Stříhání horkými 
nůžkami a nově 
trvalá na řasy 
módní barvení a střihy, 

parafínové zábaly na ruce, 
úprava obočí a řas, slevové karty 

A kde mě najdeš ? 

KRASLICE, Havlíčkova 31 
(pod poliklinikou) 

Budu se těšit 
KÁŤA 
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Malé ohlédnutí   
Rok pomalu končí a nastává čas bilancování. Fotbalová sezóna skončila pro některé úspěšně, 

pro některé méně dobře. Důležité však je, že máme radost ze hry a že se děti hýbou. Za vším 

stojí obrovské úsilí spousty lidí a fotbalových nadšenců. Těm všem patří velké poděkování. 

Všechna mužstva Lubů (starší žáci, mladší žáci, starší přípravka, fotbalová školka a muži) začali s přípravou 

na druhou polovinu sezóny 2015/2016 - jaro, začátkem ledna 2016. Trénuje se 2x týdně, a to úterky 

a čtvrtky 1,5 -2 hodiny. 

• Mužstvo dospělých odehrálo na jaře 14 mistrovských utkání, umístilo se na 8. místě. 

• Mužstva starších žáků, mladších žáků a st. přípravka - každé odehrálo tři přípravné halové turnaje, které 

se odehrály v Chebu, ve Skalné a v Kynšperku. Také se nám podařilo uspořádat turnaj starších žáků 

v Lubech, kterého se zúčastnilo 6 klubů z celého Karlovarského kraje. 

• Fotbalová školka začala s trénováním a se seznamováním základů fotbalu. 

• Starší žáci sehráli 12 mistrovských utkání a umístili se na 3. místě. 

• Mladší žáci odehráli 8 soutěžních turnajů a vybojovali 2. místo. Obě družstva hrála Okresní přebor- 

Chebsko. 

Z důvodu, že na Chebsku nebyla do soutěže přihlášena kategorie starších přípravek, hostovalo naše 

družstvo st. přípravek v Sokolovském okrese. Naši kluci obsadili 5. místo. 

Po úspěšném startu fotbalové školky, jsme přihlásili děti do Chebského okresního přeboru mladších 

přípravek sezóny 2016/2017 - podzim, kde odehrály 8 mistrovských utkání a umístily se na 5. místě. Za 

zmínku stojí, že v této soutěži máme nejlepšího střelce. 

Do nové sezóny 2016/2017 - podzim, jsme přihlásili do Chebského okresu mužstvo dospělých, které 

odehrálo neuvěřitelných 17 mistrovských zápasů a umístilo se na 11. místě. Dále se přihlásilo družstvo 

starších žáků. Ti odehráli 8 mistrovských zápasů a skončili na 4. místě. I v této kategorii máme střelce, a to 

na druhém místě. Mladší žáky jsme přihlásili do Sokolovského okresního přeboru, kde se utkali 

v 11 mistrovských utkání a vybojovali 5. místo. 

Po ukončení soutěží nadále všechna družstva trénují a to až do 22.12.2016. Poté budou mít všichni 14 dní 

zasloužené volno a začne příprava na novou sezónu. 

Fotbal je v Lubech dlouholetou tradicí. Lubský fotbal oslavil letos 70. výročí. Na fotbalovém hřišti se setkali 

bývalí i současní fotbalisté a mnoho příznivců tohoto sportu. Máme velké přání, aby fotbal v Lubech 

nezanikl.   

Závěrem bych chtěl popřát jménem svým i jménem celého Sportovního klubu všem hráčům, členům 

i fanouškům, klidné a pohodové svátky Vánoční a pevné zdraví a štěstí do nového roku. 

Za oddíl kopané Ladislav Fara 

Toto je jízdní řád ČD, platný od 11. prosince 2016 

Luby - Cheb  
 x  x  x xx   x  

Luby - odjezd 4.45 5.39 7.28 11.05 12.45 13.15 15.21 16.54 19.14 20.47 

Cheb - příjezd 5.23 6.18 8.07 11.44 13.24 13.54 16.00 17.33 19.53 21.26 

  

Cheb - Luby  
  x  x xx   x  x 

Cheb - odjezd 4.45 6.43 9.59 12.01 12.30 14.36 16.07 18.09 20.03 22.51 

Luby - příjezd 5.26 7.22 10.38 12.40 13.09 15.15 16.46 18.48 20.42 23.30 

Spoje, označené x, jezdí jen v pracovní dny;   spoje, označené xx, nejezdí v pracovní dny. 

Změny oproti stávajícímu jízdnímu řádu jsou minimální, 

největší posun je odjezd z Lubů z 5.43 na 5.39 hodin. 
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Vyberte si v knihovně 
Katarina Mazetti: Chlápek od vedlejšího hrobu. 
Milostný příběh dvou zcela odlišných lidí. On potřebuje hospodyni a pomocnici na statku, zatímco ona je 
intelektuálka, jež neumí ani vařit, natož se starat o hospodářství. V jejich vztahu tedy není o humorné situace 
nouze… 

Kayla Fleming: Stopy větru. 
I když si Nora žila jako v bavlnce, rozhodne se uprchnout s milencem Rainerem do Afriky, aby tam na 
farmě začali nový život. Rainer nezvládne drsné podmínky a romantika z jejich vztahu vymizí. Zcela 
nečekaně potká Nora důstojníka Wilhelma. Znovu vzplane a prožívá vášnivou lásku, jenže ta přináší i velké 
nebezpečí… 

Sandra Gregoryová: Zapomeňte, že jste měli dceru. 
Pravdivý příběh pašeračky drog, která přežila peklo thajské věznice. Sandra má rozhodně o čem vyprávět. 
Má za sebou těžkou zkoušku, která by většinu lidí zlomila. Jí však zachránila jak odvaha a schopnost 
přizpůsobit se, tak i láska a oddanost její rodiny. 
Douglas Reeman: Útok z moře. 
Francouzská ponorka Soufriere, tato skutečná Bestie, nejlepší a největší podmořská loď své doby, plující 
nyní pod britskou vlajkou, je posledním prostředkem obrany obleženého Singapuru proti postupujícím 
Japoncům. A pro jejího velitele, fregatního kapitána Ainslieho, se ovládnutí Soufriere stane největší výzvou 
kariéry. Jenže Bestie, jíž má ponorka čelit, je příliš silná. 

Simona Ahrnstedt: Z donucení. 
Z donucení je velkolepý milostný román, ve kterém se setkáváme se středověkým Švédskem plným intrik, 
rytířů, turnajů, hradů a panských sídel. 

Kjell Ola Dahl: Podezřelý. 
Policejní vyšetřovatel Frank se pustí po stopě zmizelé svědkyně, krásné a tajemné Elisabeth, oficiálně proto, 
aby vyřešil spletitý případ. Má ale také osobní důvody… 

knihovnice Vlasta Tomanová 
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Nevíte, jak začít nový rok? My ano! 
 

Přijďte 1. ledna 2017 v 10.00 hodin před hasičárnu 
 

a společně se vydáme na novoroční výšlap na 
 

 

Kromě teplého oblečení a termosky s horkým čajem s sebou vezměte 

zbylé silvestrovské chlebíčky či jednohubky, vánoční pečivo, 

a kdo chce, k přípitku i lahev sektu. 1. ledna 2016 jich bylo 5!!! 
 

Novoroční přípitek na Vysokém kameni nemá chybu! 
 

Turistický oddíl TJ Luby vás srdečně zve 

a těší se na Vaši účast. 
 

Celé Česko čte dětem 
V rámci akce „Celé Česko čte dětem“ vždy na začátku školního roku oslovujeme rodiče, 

prarodiče, tetičky a strýčky, aby kdykoliv přišli do mateřské školy přečíst dětem jakoukoliv 

pohádku, bajku nebo příběh s dětským hrdinou či zvířátky. Po pravdě - moc rodičů 

(prarodičů, tetiček nebo strýčků) jsme zatím pro tuto akci nezískaly. Až letos!  

Každé pondělí dopoledne přichází do třídy Hvězdiček jedna báječná paní, která dětem 

kouzelně předčítá příběhy z knihy Kocourek Modroočko. Tou báječnou paní je paní Věra 

Kubíková, které chceme touto cestou moc poděkovat.  

Učitelky a děti ze třídy Hvězdiček z MŠ v Lubech 
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podobě zasílejte do 25. dne předchozího měsíce na adresy: rommil@atlas.cz nebo jankreuz@seznam.cz 
Informace o městě Luby na adrese: www.mestoluby.cz. 


